
Делегат Сташа Кошарац поставио је два питања. 

Прво питање упућено Државној агенцији за истраге и заштиту БиХ (СИПА) 

гласи: 

„У посљедње вријеме свједоци смо да медији у БиХ износе информације о 

евентуалном незаконитом пословању у БХМАК-у и злоупотреби службеног 

положаја директора ове агенције. С обзиром да је и у ревизорским извјештајима 

за 2009. и 2010. годину изражена резерва и да се у јавности износе информације 

о кршењу позитивних законских прописа у БХМАК-у, потребно је утврдити да 

ли званичне институције као што је СИПА воде истрагу о пословању БХМАК-а. 

С тим у вези постављам сљедеће посланичко питање: 

Да ли СИПА води истрагу о БХМАК-у, о евентуалном незаконитом пословању 

директора ове агенције (не улазећи у појединости истраге)?“ 

 Друго питање упућено Колегијуму Дома народа гласи: 

„Када ће Колегијум Дома народа сачинити информацију о донесеним 

закључцима овог дома и степену реализације донесених закључака? 

Објашњење: Желим да напоменем да многи закључци нису реализовани од 

стране других институција на нивоу БиХ, нити имамо информацију у којој је 

фази њихова реализација.“ 

 


